

BIEN VIVRE

380



LAGOON

catamarans since 1984

380

Bien vivre
Good living
Das Leben genießen!
Vivir bien
Vivere bene

EQUIPEMENT

Le Lagon 380 est proposé avec deux niveaux d'équipement : Essential ou Comfort selon les goûts et le programme de chaque armateur . . .

Essential : les options indispensables pour profiter pleinement de son Lagoon à un prix étudié.

Comfort : équipé pour la grande croisière, votre Lagoon intègre tous les équipements nécessaires pour partir loin et longtemps.

EQUIPMENT

The Lagoon 380 is offered with 2 levels of equipment: Essential or Comfort depending on the taste and the sailing schedule of the owners . . .

Essential: the indispensable options to enjoy one's Lagoon to the full for an accessible price.

Comfort: equipped for long distance cruising, your Lagoon includes all the equipment required for a prolonged and distant cruise.



Longueur hors tout	11,55 m
Largeur hors tout	6,53 m
Tirant d'eau	1,15 m
Déplacement léger (CE)	7,26 t
Surface de voilure	77 m ²
Eau douce	300 L
Gasoil	200 L
Architectes	Van Peteghem Lauriot Prévost (VPLP)
Homologation CE	A (8 pers)

Document non contractuel - Les bateaux présentés sur cette brochure peuvent être dotés d'équipements et/ou accessoires en option.

Length overall	37'11"
Overall beam	21'5"
Draft	3'9"
Light displacement (CE)	16005 lbs
Sail area	829 sq.ft
Fresh water	79 US Gal.
Fuel	52 US Gal.
Architects	Van Peteghem Lauriot Prévost (VPLP)
CE Certification	A (8 pers)

This document is not contractual - The illustrations of the boats featuring in this brochure may include optional equipment/accessories.